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Van Gemeenteraad 
Soort bijeenkomst Peiling van de raad 
Van de raadsleden 
werd gevraagd 

Mee te denken en mee te praten over de het voorgestelde ambitieplan van de 

werkgroep m.b.t. de decentralisaties sociale domein 
Voorzitter Dhr. Frans Bastiaens Collegelid Wethouders Gerats, 

Willems en Damsma 
Secretaris Mw. Fabienne Leenders Ambtenaren Tiny Beenackers 

Fractiewoordvoerders De dames Korsten, Eurlings, Leers, Van Haasen en de heren A. Frijns, Vrehen, Es 

Sadki, Krabbendam en Bastiaens. 
Genodigden/ sprekers N.v.t. 
Samenvatting en 
afspraken 

Mw. Eurlings en dhr. Bastiaens geven een toelichting op de aanleiding en werkwijze 

van de werkgroep om te komen tot het voorliggende ambitiestatement met 

bijbehorende kalender. Gevraagd wordt of men zich herkent in de voorgestelde 

ambitie, of men nog dingen mist, of er zaken moeten worden aangepast. 

De aanwezigen complimenteren de werkgroep met de voorliggende resultaten en de 

gevolgde aanpak; ook het college is blij met deze aanpak door de raad. 

Aangegeven wordt dat dit statement in de eerste plaats van Maastricht is, maar dat 

andere gemeenten hier ook gebruik van mogen maken (bijv. in het Heuvelland). 

Het gaat meer om anders denken; van ‘ nee, tenzij’ , in een ‘ja, waar mogelijk’, samen 

met de burger, meer ‘ontregelen’, met zo nuttig mogelijke inzet van de beschikbare 

middelen (waarbij de open-eindregeling van kracht blijft). 

Het gaat nu om de ‘wat-vraag’ als gezamenlijke raad, de ‘hoe-vraag’ zijn politieke 

invullingen en komen later aan de orde.    

De aanwezigen vragen bijzondere aandacht voor het mobiliseren/enthousiasmeren 

van de burgers in dit proces en om hiervoor met concrete ideeen te komen. 

In april wordt een stadsronde georganiseerd waarbij ook hierover samen met de 

burgers wordt gesproken. De kalender is een ‘levend document’  en zal ook steeds 

worden aangepast; sommige dingen schuiven achteruit, anderen worden naar voren 

getrokken. Vanuit het ambtenarenapparaat wordt aangegeven graag mee te denken 

over de invulling van de kalender en de stukken die daarbij horen. Uitgangspunt moet 

worden; op welke vraag moet het betreffende college- dan wel raadstuk een antwoord 

geven. 
Toezeggingen De wethouder geeft aan dat de proeftuin Cabert/Malpertuis thans wordt geëvalueerd. 

De gehanteerde werkwijze lijkt geslaagd, maar om de burgers in de wijken hier meer 

bij te betrekken en te leren t.a.v. de verdere uitrol in andere wijken wordt er in 

Caberg-Malpertuis een Burgertop georganiseerd. 

Verder zal door mw. Beenackers worden onderzocht of de kalender digitaal verbeterd 

kan worden door linken toe te voegen met achtergrondinformatie over het betreffende 

stuk. 

De raad wil jaarlijks een grote bijeenkomst houden met veel burgers om te praten 

over deze plannen. 
Advies aan het 
presidium 

In april een stadsronde besteden om samen hierover met de burgers te praten. 
   
 




